

Colonel Martin Gros-Jean, CD
Canadian Military Engineer Branch Advisor
National Defence Headquarters
MGen George R. Pearkes Building
Ottawa, Ontario K1A 0K2



Colonel Martin Gros-Jean, CD
Conseiller de la Branche du Génie militaire canadien
Quartier général de la Défense nationale
Édifice Mgén George R. Pearkes
Ottawa (Ontario) K1A 0K2

5 October 2018

Dear Fellow Engineers,

All members of the Canadian Military Engineer Family are invited to the National Capital Region Canadian Military Engineers' Mess Dinner, which will be held on Thursday, 29 November 2018, at the Sala San Marco Banquet and Conference Centre, 215 Preston Street, Ottawa.

The Guest of Honour for this event will be the Vice Chief of Defence Staff, Lieutenant-General P.F. Wynnyk, CMM, MSM, CD.

The timings for this function are 1800 for 1830 hours. Attire for the event will be Mess Dress for military members and formal for all others.

To assist in planning for this function you are requested to complete and return the enclosed registration form no later than 21 November 2018.

I look forward to seeing you at the Mess Dinner.

Le 5 octobre 2018

Chers/Chères collègues ingénieurs,

Tous les membres de la famille du Génie militaire canadien sont invités au dîner régimentaire du Génie militaire canadien de la région de la capitale nationale. L'événement se tiendra le jeudi 29 novembre 2018, au centre de conférence et banquet du Sala San Marco, 215 rue Preston, Ottawa.

L'invitée d'honneur pour cette soirée sera le Vice-Chef d'état-major de la Défense, le Lieutenant-général P.F. Wynnyk, CMM, MSM, CD.

Pour cette fonction, vous êtes priés d'arriver à 1800 pour 18h30. Les militaires sont priés de porter la tenue de mess, et les membres civils, la tenue de soirée.

Pour nous aider à planifier cet événement, veuillez remplir et retourner le formulaire ci-joint avant le 21 novembre 2018.

Au plaisir de vous rencontrer au dîner régimentaire.

Colonel M. Gros-Jean
Canadian Military Engineer Branch Advisor
Conseiller de la Branche du Génie militaire canadien

Enclosure: Registration Form

Pièce-jointe: Formulaire d'inscription